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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:1759 En begränsning av antalet passagerare på buss- och tågresor

Regeringen har med pandemilagen fått ett kraftfullt verktyg för att försöka få 
bukt på pandemin i Sverige. De beslut som fattas påverkar olika aktörer i olika 
grad, och pandemin har inneburit ett hårt slag för många företag, inte minst rent 
ekonomiskt. 

Regeringen har nu, med hjälp av pandemilagen, begränsat antalet resenärer på 
långväga transporter på över 15 mil. En sådan åtgärd påverkar ekonomin för ett 
flertal bolag, dels i bussbranschen men också tågoperatörer. 

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Har regeringen tänkt att ersätta de trafikbolag, eller deras huvudmän, som 
påverkas negativt av pandemilagens beslut om begränsningar?

………………………………………

Jimmy Ståhl (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-11
Besvaras senast
2021-02-17 kl. 12.00


